
Dohodnout se mimosoudně by bylo nejlepší řešení 
 

Nejmladší syn knížete Hanse Adama vládnoucího v Lichtenštejnsku 
princ Konstantin má na starosti rodinné podnikatelské aktivity, ale i spory s 
Českem. 

MFD: Co nastane, když uspějete proti Česku u soudů? 

V uplynulých letech jsme ukázali, že jsme zodpovědní majitelé, kteří se dokážou 
s odpovědností dobře vypořádat. Co se týče našich zkušeností v oblasti lesnictví 
a zemědělství, tak máme co nabídnout. To platí i v oblasti kulturních památek, 
jejich renovací i využívání. 

MFD: Zůstanou zámky otevřené? 

Cílem naší rodiny bylo vždycky zpřístupnit památky veřejnosti. Samozřejmě je 
také udržovat, jak stavby, tak zahrady. Se snahou o zpřístupnění souvisí i to, že 
nikde nevyžadujeme příliš vysoké vstupné. U tak důležitých míst, jako je 
Lednicko-valtický areál, je přístup jasný – ponechat je otevřené. 

MFD: S podáním žalob jste čekali velmi dlouho, není vše možné ještě vyřešit 
mimosoudně? 

To bylo vždy naším cílem – dobrat se mimosoudní dohody. Bohužel nás český 
stát zažaloval a my jsme museli reagovat. Podle nového občanského zákoníku 
by naše nároky vypršely na konci roku 2018. Proto jsme se rozhodli své nároky 
na zabavený majetek řešit u soudu. Stále věříme, že dohodnout se mimosoudně 
by bylo nejlepší řešení. 

MFD: Investovali jste miliony eur do obnovy areálu ve Vranově u Brna, který 
patří nyní církvi. Plánujete další investice? 

Dokud se spory nevyřeší, nejsou naše investice v Česku bezpečné. Do 
rozhodnutí soudu neplánujeme žádné další investice. (row) 
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